



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និង ហិរញ្ញវត្ថុ
លេខ ៧៧ រកជណ/នីតិវិធី/សហវ-ស.ស.វ. ២០២៣

ថ្ងៃចេញផ្សាយ ១២ ខែ មេសា ឆ្នាំ ២០២៣
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ៣០ ខែ មេសា ឆ្នាំ ២០២៣

ជម្រាបជូន

ឯកឧត្តម លោកជំទាវអភិបាលនៃគណៈអភិបាលរាជធានី ខេត្ត

កម្មវត្ថុ៖ សំណើរៀបចំ និងផ្តល់បញ្ជីសារពើភណ្ណទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ (តារាងកើនឡើង និងថយចុះនូវទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ ប្រចាំឆ្នាំ ២០២២) មកក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ។

យោង៖ - អនុក្រឹត្យលេខ ៦៦ អនក្រ.បក ចុះថ្ងៃទី ២៧ ខែ មេសា ឆ្នាំ ២០១៧ ស្តីពីវិធាននិងនីតិវិធីនៃការគ្រប់គ្រង បញ្ជីសារពើភណ្ណទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ

- សារាចររបស់រាជរដ្ឋាភិបាលលេខ ០៧ សរ ចុះថ្ងៃទី ៣០ ខែ មិថុនា ឆ្នាំ ២០១៤ ស្តីពីការរៀបចំបញ្ជី សារពើភណ្ណទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ។

សេចក្តីដូចមានចែងក្នុងកម្មវត្ថុ និងយោងខាងលើ ខ្ញុំសូមជម្រាបជូន ឯកឧត្តម លោកជំទាវអភិបាលនៃ គណៈអភិបាលរាជធានី ខេត្ត ជ្រាបថា អនុវត្តតាមខ្លឹមសារនៃអនុក្រឹត្យលេខ ៦៦, សារាចរលេខ ០៧ និងលិខិត បទដ្ឋានគតិយុត្តជាធរមាន តម្រូវឱ្យគ្រប់ក្រសួង ស្ថាប័ន រដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ និងនីតិបុគ្គលសាធារណៈ ដែល ជាអាជ្ញាធរកាន់កាប់ទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋទាំងអស់ រៀបចំបញ្ជីសារពើភណ្ណទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋឆ្នាំគោល រៀងរាល់ ០៥ ឆ្នាំម្តង និងតារាងកើនឡើងនិងថយចុះនូវទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋប្រចាំឆ្នាំ ចន្លោះឆ្នាំគោល ដោយអនុលោមតាមទម្រង់តម្រូវ និងនីតិវិធី ជាធរមាន។

សម្រាប់ឆ្នាំ ២០២២ ជាឆ្នាំដែលត្រូវរៀបចំតារាងកើនឡើង និងថយចុះនូវទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋប្រចាំឆ្នាំសាជាថ្មី អាស្រ័យហេតុនេះ សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ផ្សព្វផ្សាយ និងសហការជំរុញដល់អង្គភាពនៅថ្នាក់ក្រោមជាតិរួមមាន រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត ក្រុង ស្រុក ឃុំ សង្កាត់ និងមន្ទីរ អង្គភាពជំនាញក្នុងរាជធានី ខេត្ត រៀបចំតារាងកើនឡើង និង ថយចុះនូវទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋប្រចាំឆ្នាំ ២០២២ ឱ្យបានរួចរាល់ត្រឹមដំណាច់ត្រីមាសទី ១ ក្នុងឆ្នាំ ២០២៣ ខាងមុខនេះ។ បន្ទាប់ពីបានរៀបចំរួចរាល់ត្រូវប្រគល់ជូនមន្ទីរសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុរាជធានី ខេត្ត ចំនួន ៣ច្បាប់ ដើម្បីតម្កល់ទុក តាមដានលើការគ្រប់គ្រង ការប្រើប្រាស់ និងការចាត់ចែងលើទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ ព្រមទាំងបូកសរុបជូនក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ ដែលជាអាជ្ញាធរគ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ។ ទន្ទឹមនេះ ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ នឹងចាត់តំណាង ចូលរួមពិនិត្យផ្លូវផ្តង និងវាយតម្លៃលើការរៀបចំ ដើម្បីធានាដល់ការគ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព។

សេចក្តីដូចបានជម្រាបជូនខាងលើ សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ជ្រាប និងចាត់ចែងអនុវត្តតាមការត្រូវ។ សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវអភិបាលនៃគណៈអភិបាលរាជធានី ខេត្ត ទទួលនូវការរាប់អាន ពីខ្ញុំ

ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី
រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ
អគ្គបណ្ឌិតសភាចារ្យ អូន ព័ន្ធមុនីរ័ត្ន

- ចម្លងជូន៖
- ទីស្តីការគណៈរដ្ឋមន្ត្រី
- ទុទ្ទកាល័យសម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី
- ឯកសារ-កាលប្បវត្តិ